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Obec Blatno 

Blatno č.p. 1, 430 01 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Blatno, 
 konaného dne 16.2.2023, od 18:00 hod. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 Zasedání Zastupitelstva obce Blatno bylo zahájeno v 1800hod starostkou obce Ivetou 

Rabasovou Houfovou (dále jako předsedající). 
 Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle  
§93 odst. 1 zákona o obcích byla na desce obecního úřadu Blatno zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 8.2.2023 do 17.2.2023. Současně byla zveřejněna 
na „elektronické úřední desce“. 
 Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 
č.1) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva z celkového počtu 9, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§92 odst.3 zákona o obcích). Omluven  -  Jan Svejkovský. 

  

 

Bylo zahájeno jednání zastupitelstva dle programu. 
 

Určení ověřovatelů zápisu  
Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Antónii Kordošovou a Jiřinu Tollarovou.   

Nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Návrh usnesení č. 49/4/2023 

Zastupitelstvo obce Blatno určuje ověřovateli zápisu – Antónia Kordošová,  

Jiřina Tollarová. 

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 49/4/2023 bylo schváleno. 
 

 

1. Schválení programu 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 
členům zastupitelstva. Předsedající dala hlasovat o návrhu programu. 
 

Návrh usnesení č. 50/4/2023  

Zastupitelstvo obce Blatno schvaluje následující program zasedání: 
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1. Určení ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola usnesení 
4. Pozemky 

5. Smlouvy 

6. Poskytnutí daru rodinám s dětmi 
7. Navýšení odměny neuvolněným zastupitelům 

8. Rozpočtové opatření č. 1/2023 

9. Různé 

10. Diskuse 

11. Usnesení a závěr 

 

 

Výsledek hlasování:   

Pro   8  členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 50/4/2023 bylo schváleno. 
 

2. Kontrola usnesení  
Nejsou usnesení ke kontrole. 
 

3. Pozemky 

 

Odkoupení části pozemku p.č. 480/3 v k.ú. Blatno u Chomutova (příloha č. 2) 
Předsedající uvedla problematiku části pozemku p.č. 480/3 v k.ú. Blatno u Chomutova, který 
vlastní . Část pozemku o výměře 35 m2 zasahuje do obecní cesty, proto by 
bylo dobré tuto část od  odkoupit. Obec na tento odprodej již získala příslib. 
Předsedající přečetla návrh usnesení, nikdo neměl námitky a hlasovalo se. 
 

Návrh usnesení č. 51/4/2023 

Zastupitelstvo obce má zájem na odkoupení části pozemku p.č. 480/3 v k.ú. Blatno u 
Chomutova o výměře 35 m2. 

 

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 51/4/2023 bylo schváleno. 
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Pozemek p.č. 297/1 v k.ú. Mezihoří u Chomutova – .  (příloha č. 3) 
Na minulém zasedání zastupitelstvo obce Blatno schválilo revokaci usnesení, kdy byl zrušen 
zájem prodat výše uvedený pozemek . . Zastupitelům bylo předem zasláno 
stanovisko . . Zastupitelé se shodují, že revokace usnesení zůstává v platnosti. 
Nehlasovalo se. 

 

 

4. Smlouvy 

Paní starostka seznámila přítomné s probíhající přípravou opravy fasády kostela sv. 
Michaela. Byla podána žádost o poskytnutí dotace od Ústeckého kraje, jejíž součástí byl 
požadavek na uvedení zhotovitele díla. Proběhlo  výběrové řízení, byly osloveny 3 firmy, 

dorazila 1 nabídka, vítězem se tedy stala firma SWH STAVBY s.r.o. Paní starostka požádala o 
schválení podpisu smlouvy. (příloha č. 4) Oprava je rozdělena do několika etap, spuštění 
prací bude odvislé od získání dotací k jednotlivým etapám. 
Proti návrhu usnesení nikdo nevznesl námitky a bylo hlasováno. 
 

Návrh usnesení č. 52/4/2023 

Zastupitelstvo Obce Blatno bylo seznámeno s výsledky výběrového řízení. Výběrového řízení 
se zúčastnila jediná firma SWH STAVBY s r.o. 

 

Zastupitelstvo Obce Blatno souhlasí s uzavřením Smlouvy o dílo s firmou SWH STAVBY s.r.o., 

Lipská 4696, 430 01  Chomutov, IČ: 25487027, DIČ: CZ25487027 a pověřuje starostku obce 
podpisem smlouvy 

 

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 52/4/2023 bylo schváleno. 
 

5. Poskytnutí daru rodinám s dětmi 
 

Předsedající uvedla další bod programu – poskytnutí příspěvku rodinám s dětmi (příloha č. 5). V rozpočtu 
na letošní rok jsou tyto prostředky vyčleněny. V loňském roce bylo na seznamu 112 dětí, cca jedna třetina 
rodičů o příspěvek nepožádala. 
Zastupitelé souhlasili a bylo navrženo usnesení. 
 

 

Návrh usnesení .č 53/4/2023:  

Zastupitelstvo Obce Blatno souhlasí s poskytnutím daru na podporu rodin s dětmi ve věku 0-

18 let, trvale bydlících v obci Blatno a pod Blatno spadajících obcí ve výši 1000,- Kč/ na dítě 
na rok 2023. Výplata bude prováděna v hotovosti na OÚ Blatno v termínu od 2.5. do 

30.11.2023 nebo bankovním převodem. 
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Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 53/4/2023 bylo schváleno. 
 

6. Navýšení odměny neuvolněným zastupitelům 

 

Zastupitelům byla předem zaslána tabulka s navýšenými odměnami pro neuvolněné 
zastupitele (příloha č. 6). Předsedající uvedla, že v případě odsouhlasení částek z uvedené 
tabulky, bude rozpočtové opatření navýšeno o 13000,- Kč. 
Zastupitelé konstatovali, že této možnosti nevyužijí, návrh usnesení zní: 
 

Návrh usnesení č .54/4/2023:  

Zastupitelstvo Obce Blatno neodsouhlasilo navýšení odměn neuvolněným zastupitelům dle 
platných tarifů. 

 

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 54/4/2023 bylo schváleno. 

 

7. Rozpočtové opatření  
 

Předsedající seznámila zastupitele s jednotlivými položkami navrženého rozpočtového 
opatření č. 1/2023, které jim bylo zasláno (příloha č. 7) a současně požádala přítomné o 
navýšení na straně výdajů o 300000,- Kč na položku „opravy historických památek“. 
Při přípravě rekonstrukce křížku v Hrádečné a oplocení v Blatně se zjistilo, že tato položka 
nebyla původně zařazena do rozpočtu pro rok 2023. 
Do položky příjem je zapsána částka za pronájem pozemků, které jsou součástí honiteb, 

která rovněž nebyla v rozpočtu pro rok 2023. 
V letošním roce končí všechny tyto smlouvy a budou se soutěžit nové ceny, čímž bychom si 
mohli příjmy navýšit. 
Zastupitelé souhlasili a bylo navrženo usnesení. 
 

Návrh usnesení č .55/4/2023:  

Zastupitelstvo Obce Blatno schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. 
 

Příjmy:  181300,00 Kč 

Výdaje: 522112,00 Kč 
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Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 55/4/2023 bylo schváleno. 

 

8. Různé 

Předsedající požádala zastupitele o schválení účasti podpory kampaně „Vlajka pro Tibet“ a 
současně upozornila na akci, které se v rámci této kampaně koná 11.3.2023, výstup na 
Sněžku. 

(příloha č. 8) 
Bylo navrženo usnesení: 
 

Návrh usnesení č .56/4/2023:  

Zastupitelstvo Obce Blatno schvaluje vyvěšení tibetské vlajky dne 10.3.2023 v rámci akce 
„Vlajka pro Tibet“. 
 

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 56/4/2023  bylo schváleno. 

 

Na minulém zasedání byla schválena dotace pro TJ Mezihoří, která byla podmíněna výkazem 
hospodaření. Podklady jsme obdrželi a nyní je třeba, aby výkaz zkontroloval finanční výbor. 
Bylo navrženo usnesení. 
 

Návrh usnesení č .57/4/2023:  

Zastupitelstvo obce Blatno pověřuje finanční výbor provedením kontroly vyúčtování 
hospodaření TJ Mezihoří. 
  

Výsledek hlasování:  Pro   8 členů zastupitelstva 

   Proti   0 

   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 57/4/2023 bylo schváleno. 

 

Paní starostka se vrátila k otázce směny pozemků s Arcibiskupstvím, která byla zastavena 
z důvodu nedořešení ceny pozemků a navrhla zastupitelům zabývat se otázkou možnosti 
navrhnout Arcibiskupství vybrané zastavitelné pozemky odkoupit 

pan Dvořák – považuji za výborný nápad, bylo by dobré na příští zasedání předložit seznam a 
výpisy z KN  

Ostatní zastupitelé souhlasili a bude se projednávat na příštím zasedání. 
Nehlasovalo se. 
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Předsedající informovala přítomné se situací kolem požární zbrojnice. V loňském roce byla 
podána žádost o dotaci na výstavbu nové zbrojnice, mělo to být jakési předkolo, abychom se 

dostali do povědomí příslušných komisí. Počítali jsme s možností získání dotace až v letech 

2024-5. Přes všechna očekávání nám byla přidělena dotace ve výši 4,5 mil. Kč plus  500 tis. Kč 
případně od Ústeckého kraje už pro letošní rok. 

Celkové náklady na demolici a výstavbu nové jsou oceněny na částku cca 20 mil. Kč, ale bude 
provedena revize ceny dvěma nezávislými firmami. 
Bohužel v současné chvíli v návaznosti na ostatní dotace a akce není možné tento projekt 

v tomto rozsahu zahájit. Možná by bylo lépe nyní zakoupit lepší auto, které se vejde do 
stávající zbrojnice. Tím by se vyřešila situace s technikou a výstavba by se odsunula na 
vhodnější dobu, jak bylo v plánu. 

Paní Kordošová – existují dotace se spoluúčastí 10-15%, zkusí vyhledat a předložit k jednání 
Starostka – takový dotační titul jí není znám 

Pan Novotný – bude provedena rešerše k nákupu lepšího vozidla do stávajících podmínek 

Nehlasovalo se. 

 

Předsedající se vrátila k dříve diskutované otázce uložení peněžních prostředků na různé účty 
tak, aby byly vklady zhodnocovány. Máme nyní dvě nabídky na klasické termínované vklady. 
 

Předsedající seznámila přítomné s pokračováním vyhlášení přírodního parku – PP STŘEDNÍ 
KRUŠNOHOŘÍ, podklady jsou před dokončením. Paní starostka přečetla 10 navrhovaných 
regulativů pro toto chráněné území. Na dokončení návrhu se pracuje, bude předložen všem 
dotčeným obcím a po odsouhlasení předložen kraji. 
 

 

9.Diskuse 

 

Pan Dvořák – navrhuje na příštím zasedání projednat návrh odměny pro starostku a 
místostarostku a místostarosty. 

 

Pan Dvořák – je třeba informovat SÚS o špatném stavu vegetace kolem silnice Blatno – 

Chomutov, která ohrožuje obyvatele 

 

Paní Tollarová – v Hrádečné stále není odstraněna zlomená bříza, plus je tam jedna suchá 

 

Paní starostka –  pro nové dotace vyhlášené ministerstvem pro místní rozvoj bude mít náš 
kraj (dlouhodobě podhodnocený) lepší bodové hodnocení 
 

Paní starostka – Ústecký kraj vypsal dotace na vybavení kulturních center, podáme žádost a 
pořídili bychom nové židle a stoly pro KC Horalka 
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Paní starostka – zimní údržba Mezihoří, Zákoutí zatím není úplně ideální, požádala všechny o 
shovívavost a respektování skutečnosti, že se  všechno učí za pochodu a i  

 trvalo nalezení ideálního řešení frézování dle jeho slov 5 let  

 

 

Předsedající ukončila zasedání zastupitelstva obce v 19,30 hod. 

Zápis byl vyhotoven dne: 21.2.2023 

 

Zapisovatelka:     Jitka Haas, v.r.                      23.2.2023 

 

Ověřovatelé: Antonia Kordošová,v.r.                                    dne 23.2.2023 

 

  Jiřina Tollarová, v.r.                                        dne 23.2.2023 

 

Starostka:  Iveta Rabasová Houfová,v.r.                 dne 23.2.2023 

 

 


